



Möte: **LSS MEDLEMSMÖTE**
Tid: **21 Oktober 2021, kl. 19.00**
Plats: **Klubbhuset**

PROTOKOLL

Presentation av nya medlemmar

Roger Björegren läste upp listan på nya medlemmar sedan årsmötet.

Dessa är:

Fredrik Holm, John von Bergen, Ben Söderfjord, Joel Samuelsson Pripp, Sven Johansson, Peder Edman, Tommy Nyström Böhm, Annelie Grönberg, Eric Hildebrand, Stefan Karlsson, Johnny Alf, Ludvig Fors, Daniel Matus, Christian Johansson, Per Glöersen, Ulrika Forsberg, Jonatan Wästlund, Fredrik Hellman, Jörn Salén, Gunnar Höst, Kristian Ryback, Gustav Romeling, Noa Andersson, Robin Abbey-Lee, Tommy Alm, David Steen, David Nordenhem, Karl Engel.

M1 Mötets öppnande

Tomas förklarade mötet öppnat.

M2 Kallelse till mötet

Ordförande fann att mötet var kallat på vedertaget sätt.

M3 Val av justerare

Johan Berneland och Yngve Karlsson valdes till justerare

M4 Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen.

M5 Synpunkter på föregående mötesprotokoll

Inga synpunkter. Protokollet läggs till handlingarna.

M6 Sällskapets ekonomiska ställning

Pierre presenterade resultatrapporten.

Just nu har vi 33 000 i kassan och 217 000 kr avsatt för Blå Roxen

Frågan om arrendet togs upp. Vi betalar inget längre eftersom det inte finns

något

avtal. Vi avsätter dock pengar på ett separat konto tills ett avtal föreligger.

Inga frågor kring resultaträkningen.

M7 Förslag till budget för år 2022

Pierre presenterade förslag till budgeten.

Pierre återkommer till årsmötet med uppdaterad version.

Roger har aktiverat Billecta som är en fakturerings tjänst som är kopplat till bas.

M8 Fastställande av avgifter för 2022

Årsavgift enskild medlem 300 kr, familj 350 kr, student 175 kr,
Investeringsavgift 500

kr (engångsavgift för båt på varv).

M9 Fastställande av mötesdagar för 2022

Årsmöte 2022-03-17

Medlemsmöte 2022-11-17

M10 Sjö- och torrsättningsdagar för 2022

Sjösättning: 2022-04-23

Torrsättning: preliminärt första helgen i oktober (ev 2 oktober)

M11 Fastställande av antal funktionärer för 2022

Mötet beslutade att antalet funktionärer är oförändrade.

M12 Övriga frågor

• **Ordningen på varvsområdet**

Viktigt att ta bort växtligheten och dunkar, allt som är miljöfarligt (glykol, olja, färger).

Förslag att styrelsen sätter samman ett utskick med information om att om man inte tar bort sitt miljöfarliga avfall innan ett visst datum måste man betala.

Felaktigt att använda sin båtplats att ställa sin bil på.

Det är viktigt att bommen låses. Bättre att låsa en gång för mycket och att om någon som vill komma ut får låsa upp. Fråga om det finns möjlighet att byta system så att det skulle fungera med kort eller kod.

Styrelsen tar gärna emot förslag på förbättringar.

• **Rivning av bygglokal (lokal för reovering av båtar)**

Gammal bygglokal sedan vi lämnade gamla varvet. Kommunen har meddelat att de ålägger oss att riva lokalen innan februari. Medlemsmötet menade att vi ska ta det en runda till och att vi ska skriva ett svar och bemöta deras åläggande.

Plan för hur rivning ska gå till måste ske parallellt.

En "måste-grupp" bildas bestående av Tomas Fasth, Torbjörn Pettersson, Björn Hofström och Per Johansson.

M13

Medlemsmötets avslutande

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Efter mötet informerade nedanstående grupper om sina verksamheter:

- Hamnföreningen, LBH
Ordförande, kassör, vaktchef saknas.
- Seglingssektionen
- Projekt "Blå Roxen"
- Miljöombudet
- Kursinformation
- Angående nya Ullevileden

Elisabet Göland
Sekreterare

Tomas Fasth
Ordförande

Johan Berneland
Karlsson

Yngve